
 مجتبی بهزادیان، پخش کننده فیلم سینمایی 
»دسته دختران« به ارائه توضیحاتی درباره 
آماده سازی این فیلم برای اکران در عید فطر 
پرداخت. مجتبی بهزادیان، سرپرست پخش 
موسسه بهمن سبز که فیلم »دسته دختران« 
به کارگردانی منیر قیدی را در ترکیب فیلم های 
اکران عید فطر دارد، در گفت وگو با »مهر« 
درباره نسخه آماده اکران این فیلم توضیح داد: 
در حال حاضر برای آماده سازی مقدمات اکران 
فیلم »دسته دختران« در خرمشهر و آبادان 
هستیم و در تلاشیم تا فضایی مناسب آغاز 
اکران این فیلم در این شهرها فراهم بیاوریم. 
با توجه به صحبت هایی که با آقای منصوری 
به عنوان تهیه کننده و خانم قیدی به عنوان 
کارگردان فیلم داشتیم، به این نتیجه رسیدیم 
که فیلم برای اکران عمومی باید نسبت به نسخه 
جشنواره کمی کوتاه تر شود. وی ادامه داد: 
علاوه  بر زمان فیلم، تصمیم گرفتیم در بخش 
تدوین، صدا و آهنگسازی هم تغییراتی داشته 
باشیم و امیدواریم تا ۳۰ فروردین که زمان آغاز 
اکران فیلم های عیدفطر اعلام شده است، به 
نسخه نهایی برسیم. به نظرمان نسخه ای که در 
حال آماده سازی آن هستیم، متفاوت تر و البته 
جذاب تر از نسخه جشنواره خواهد بود و مخاطب 
هم با ورژن متفاوتی از فیلم مواجه می شود. 
بهزادیان درباره جزئیات اصلاحات اعمال شده 
در فیلم هم توضیح داد: هنوز داریم روی این 
موارد کار می کنیم و حجم اصلاحات آنقدر 

نخواهد بود که به کلیات فیلم لطمه بزند. حجم 
این تغییرات نهایت در حد چند دقیقه خواهد بود 
و دوستان همچنان از طرف خانم قیدی مشغول 
کار بر روی فیلم هستند. هنوز این نسخه برای 
اکران عمومی نهایی نشده است. نسخه فیلم در 
جشنواره فجر در حدود ۱۱۲ دقیقه بود و من 
امید دارم در حدود ۷ الی ۸ دقیقه این نسخه برای 
اکران عمومی کوتاه تر شود. این پخش کننده 
درباره انتخاب بازه عیدفطر برای اکران »دسته 
دختران« و همزمانی آن با اکران فیلم های 
پرفروشی مانند »فسیل« هم بیان داشت: واقعیت 
این است که ما سال گذشته هم فیلم »لوپتو« 
را در شرایطی اکران کردیم که اوج شلوغی ها 
و اعتراضات در کشور بود. ما معتقدیم این ما 
هستیم که می توانیم فضا را براساس ترکیب 
فیلم های روی پرده مدیریت کنیم. شاید آن زمان 

هم عده ای به حوزه هنری خرده می گرفتند که 
الان چه وقت اکران فیلم کودک است؟ اما اتفاقی 
که برای »لوپتو« رخ داد باعث شد فضا برای ورود 
فیلم های دیگر به چرخه اکران هم فراهم شود. 
درباره »دسته دختران« هم فکر می کنیم با 
توجه به اینکه به سالروز سوم خرداد و آزادسازی 
خرمشهر نزدیک هستیم، برای مان مهم بود که 
اکران فیلم به این مناسبت هم نزدیک باشد. وی 
افزود: از آنجا که این فیلم در ژانر دفاع مقدس قرار 
می گیرد، امیدواریم فضایی که برای مناسبت 
سوم خرداد در کشور شکل می گیرد هم به 
بهتر دیده شدن آن کمک کند. بهزادیان درباره 
پیش بینی خود از میزان فروش فیلم اظهارکرد: 
پیش بینی دقیقی که نمی توان داشت اما ما تمام 
تلاش خود را می کنیم تا فیلم به بهترین شکل 
دیده شود. از همه ظرفیت ها استفاده می کنیم و 
امیدواریم اتفاقات خوبی هم در گیشه برای آن 
رخ دهد. فیلم »دسته دختران« فیلم شریفی 
است که زحمت بسیار زیادی برای آن کشیده 
شده است. در جشنواره فیلم فجر حاشیه هایی 
برای فیلم به وجود آمد که تلاش می کنیم به این 
حواشی ورود نداشته باشیم تا فیلم به بهترین 
شکل به مخاطبش ارائه شود. به نظرم مخاطب هم 
ناراضی از سالن سینما خارج نمی شود. البته که 
سلیقه افراد متنوع است و این احتمال هم وجود 
دارد که بالاخره عده ای از فیلم راضی نباشند. 
تلاش ما این است که بهترین اتفاق برای این 

فیلم در اکران رخ بدهد.
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فرامرز صدیقی چند روزی است به علت مشکلات 
ریوی و معده در بخش مراقبت های ویژه 
بیمارستانی در تهران بستری و تحت درمان قرار 
گرفته است. سیدمجید پوراحمدی، مدیر عامل 
صندوق اعتباری هنر با حضور در بیمارستان 
محل بستری فرامرز صدیقی بازیگر سینما، 
تلویزیون و تئاتر کشورمان، ضمن ابلاغ سلام 
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، در جریان روند درمانی این هنرمند 
پیشکسوت قرار گرفت. رئیس هیات مدیره 
صندوق اعتباری هنر در حاشیه عیادت از فرامرز 
صدیقی، هدف از حضور در بیمارستان را علاوه 
بر احوالپرسی، تاکیدی بر حضور و همراهی این 

صندوق در کنار هنرمندان کشور در همه ایام 
به ویژه دوران بستری و درمان در بیمارستان 
عنوان کرد. پوراحمدی در ادامه همچنین توجه 
ویژه به سلامتی جسم و جان، بهبودی وضعیت 
درمانی تمامی اعضا به ویژه پیشکسوتان عرصه 
فرهنگ، هنر و رسانه را از مهمترین وظایف ذاتی 
و رسالت خطیر این صندوق برشمرد که با جدیت 
دنبال شده و از این پس نیز پیگیری و عمل 
خواهد کرد. مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
همچنین با اشاره به نیاز روند درمانی این هنرمند 
پیشکسوت سینما، تئاتر و تلویزیون کشور، 
تأکید کرد: صندوق اعتباری هنر تلاش خواهد 
کرد تا شرایط مطلوبی را برای ادامه زندگی وی 

پس از ترخیص از بیمارستان را در محیطی 
مناسب فراهم کند. پوراحمدی در عین حال 
تصریح کرد: صندوق اعتباری هنر خود را حامی 
و همراه همیشگی اعضای این صندوق به ویژه 
اساتید نامدار و پیشکسوت عرصه های مختلف 
فرهنگ، هنر و رسانه می داند. مدیرعامل صندوق 
اعتباری ابراز امیدواری کرد تا وضعیت درمانی و 
جسمی استاد فرامرز صدیقی رو بهبودی کامل 
رفته و هرچه سریع تر با ترخیص از بیمارستان 
به آغوش گرم جامعه هنری و خانواده بازگردد. 
در این دیدار، فرامرز صدیقی نیز با قدردانی 
از حضور مدیر عامل صندوق اعتباری هنر و 
هیات همراه برای عیادت از وی، از نگاه ویژه 
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 

اسلامی قدردانی کرد. 

فرامرز صدیقی در بیمارستان بستری شد

5 کار مهم دستگاه های 
فرهنگی در سال جدید

پخش سریالی با بازی 
مهران احمدی

 با بازیگران جدید
 ساخت سریال »هری پاتر« 

قطعی شد
 سامانه نمایش آنلاین »HBO« به صورت 
سریال  مجموعه  یک  ساخت  از  رسمی 
براساس داستان های »هری پاتر« نوشته 
»جی.کی.رولینگ« خبر داد. به گزارش 
ایسنا به نقل از ورایتی، کمپانی برادران 
وارنر دیسکاوری در یک نشست خبری با 
روزنامه نگاران و سرمایه گذاران اعلام کرد که 
دو سامانه نمایش آنلاین »HBO Max«  و 
»Discovery+« رسما در یک سرویس 
جدید با نام »Max« ترکیب می شوند و 
سریال جدید »هری پاتر« نیز که به صورت 
رسمی خبر ساخت آن تائید شد از این سامانه 
عرضه می شود. اولین خبرهای ساخت سریال 
»هری پاتر« براساس رمان های محبوب 
نوشته »جی.کی.رولینگ« پیش تر مطرح 
شده بود که حالا به صورت رسمی تائید شده 
است. هر فصل این سریال بر اساس یکی از 
کتاب های مجموعه رمان های »هری پاتر« 
ساخته می شود و کمپانی برادران وارنر 
دیسکاوری سریال را به عنوان »سریالی 
با طول مدت یکدهه« توصیف کرده که 
حضور  آن  در  جدیدی  کاملًا  بازیگران 
خواهند داشت. »کیس بلویز« مدیر محتوای 
»HBO« و »Max« بیان کرد: »هری پاتر 
یک پدیده فرهنگی است و واضح است که 
چنین عشق و عطش بی پایانی برای دنیای 
جادوگران وجود دارد. با مشارکت کمپانی 
برادران وارنر و جی. کی. رولینگ، این سریال 
جدید عمیقا در هر یک از کتاب های نمادینی 
که طرفداران در تمام این سال ها از آن لذت 
برده اند، غوطه ور خواهد شد.« »هری پاتر« در 
طیف گسترده ای از رسانه ها بسیار محبوب 
است. اولین کتاب از این مجموعه با عنوان 
»هری پاتر و سنگ جادو« در ابتدا در سال 
۱۹۹۷ منتشر شد و آخرین کتاب با نام »هری 
پاتر و یادگاران مرگ« نیز در سال ۲۰۰۷ 
انتشار یافت. علاوه بر کتاب های »هری 
پاتر« که هر کدام پرفروش بودند، هشت 
فیلم »هری پاتر« تا به امروز ساخته شده  که 
مجموعا بیش از ۷.۷ میلیارد دلار در گیشه 
جهانی فروش داشته اند. همچنین مجموعه 
فیلم »جانوران شگفت انگیز«، پارک های 
موضوعی، اسباب بازی ها و بازی های ویدئویی 
از جمله بازی جدید »میراث هاگوارتز« بر 
اساس این داستان ها راه اندازی شده است. 
نمایش موفق »هری پاتر و کودک نفرین شده« 
نیز در برادوی به روی صحنه رفت که 

دنباله ای برای این مجموعه کتاب است.

  »لی شانگفو« وزیر دفاع چین در سفری 
۳ روزه به مسکو خواهد رفت. به گزارش 
خبرگزاری اسپوتنیک، »لی شانگفو« 
قراراست ۱۶ تا ۱۹ ماه آوریل )یکشنبه 
تا چهارشنبه هفته جاری( به مسکو سفر 
کند. براساس اعلام این رسانه، وزارت دفاع 
چین با صدور بیانیه ای دراین ارتباط خبر 
داد: هدف از این سفر دیدار و گفت وگو با 
»سرگئی شویگو« وزیر دفاع روسیه در 
مسکو است. در بیانیه صادره از سوی وزارت 

دفاع چین در این خصوص آمده است: »لی 
شانگفو« به طور رسمی از سوی سرگئی 
شویگو همتای روسی خود به این کشور 
دعوت شده است و قرار است در این سفر 
۳ روزه با مقامات ارشد نظامی این کشور 
دیدار و از موسسات و نهادهای آموزش 
نظامی روسیه بازدید کند. پیش تر هم 
وزارت دفاع چین از آمادگی خود برای 
تقویت روابط و همکاری  های نظامی با 

ارتش روسیه خبر داده بود. 

 اخبار منتشر شده حاکی از آن است 
که سیدمقتدی صدر فعالیت جریان صدر 
را به مدت یکسال متوقف کرده است. به 
گزارش مهر، طبق اخبار او دلیل این تصمیم 
را وجود برخی افراد فاسد در این جریان 
عنوان کرده است. در پی اعلام این تصمیم 
فعالیت حساب های کاربری متعلق به ایشان 
در شبکه های مجازی از جمله توئیتر نیز 
متوقف شده است. به دنبال این تصمیم رهبر 
جریان صدر در پیامی در توئیتر نوشت: »من 

یک فرد خواستار اصلاح برای عراق هستم 
و نمی توانم جریان صدر را اصلاح کنم.« 
گفتنی است این تحولات بعداز آن رخ داد 
که »صالح محمدالعراقی«، از شخصیت های 
مجازی وابسته به سیدمقتدی صدر لغو 
برنامه اعتکاف در مسجد کوفه »به دلیل رفتار 
برخی از افراد فاسد« را اعلام کرد. تاکنون 
توضیحات بیشتری در این باره از طرف 
شخصیت های سیاسی نزدیک به مقتدی 

صدر و یا از طرف العراقی ارائه نشده است.

    وزیر خارجه چین در یک کنفرانس خبری مشترک 
با همتای آلمانی خود گفت که کشورش به هیچ طرف 
جنگ اوکراین سلاح نمی فروشد. به گزارش ایرنا به نقل از 
آسوشیتدپرس، کین .گانگ، بیان داشت: چین به طرف های 
درگیر در جنگ اوکراین سلاح نم ی فروشد و بین صادرات 
نظامی و غیرنظامی خود تمایز قائل خواهد شد. گانگ 

در پاسخ به انتشار شایعات مبنی بر اینکه چین در حال 
بررسی کمک های نظامی به روسیه است، گفت: پکن به 
لحاظ سیاسی از روسیه حمایت می کند ولی همچنان 
بی طرفی خود را در این درگیری اعلام می کند. وی افزود: 
درخصوص صادرات اقلام نظامی، دولت چین همواره 
جانب احتیاط را نگه داشته و در این زمینه به مسئولیت 

بین المللی خود پایبند است. وزیر خارجه چین در کنفرانس 
خبری مشترک با همتای آلمانی خود آنالنا بائربوک، تاکید 
کرد: کشورش دوباره موضع خود را برای کمک به پیشبرد 
مذاکرات صلح اوکراین اعلام کرده و از طرف های مناقشه 
درخواست می کند برای پایان جنگ راه حلی مسالمت آمیز 

انتخاب کنند.

فعالیت جریان صدر متوقف شدوزیر دفاع چین به مسکو می رود

وزیر خارجه چین:
بههیچطرفجنگاوکراینسلاحنمیدهیم

بیـــن المـــلل
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رئیس شورای امنیت ارمنستان: 

باکو برای تشدید نظامی آماده می شود
 دبیر شورای امنیت ارمنستان با اشاره به درگیری اخیر 
این کشور با جمهوری آذربایجان گفت: باکو برای تشدید 
نظامی محتمل آماده می شود و به این حادثه باید از همین 
منطق نگاه کرد. به گزارش فارس، »آرمن گریگوریان« 
دبیر شورای امنیت ارمنستان در توضیح درگیری اخیر 
این کشور با جمهوری آذربایجان بیان داشت: این حادثه 
نزدیک روستای تغ )در استان سیونیک ارمنستان( در پی 
اقدام تحریک آمیز باکو در خاک جمهوری ارمنستان رخ 
داد. در تصاویر ویدئویی می توان مشاهده کرد زمانی که 
خودروی آذربایجانی ها وارد خاک ارمنستان می شود، به 
سربازن ارمنستانی نزدیک و درگیری آغاز می شود. بعد 
ابتدا آنها تیراندازی می کنند و تشدید تنش دقیقا به همین 
خاطر صورت می گیرد. وی افزود: در چند وقت اخیر تقریبا 
همه درباره این حرف می زنند که جمهوری آذربایجان 
برای تشدید نظامی محتمل آماده می شود و به این 
حادثه باید از همین منطق نگاه کرد. این مقام ارمنستانی 
توضیح داد: جمهوری آذربایجان این کار را به عنوان نقشه 
انجام داد. نشریات بین المللی مختلف نیز با ارجاع به 
داده های اطلاعاتی در همین خصوص می گویند. در کل، 
جمهوری آذربایجان در حال آماده شدن است و این حادثه 
در منطق آن کار مقدماتی رخ داده است؛ یعنی این بخشی 
از طرح تشدید نظامی احتمالی است که طرف آذربایجانی 
در حال آماده سازی آن است. او همچنین ضمن این ادعا که 
تلفات نیروهای جمهوری آذربایجان در حادثه اخیر بیشتر 
از آنچه رسما اعلام شده، است، تاکید کرد: اطلاعات خاصی 
وجود دارد که می توان بر مبنای آنها گمانه زنی کرد، ارزیابی 
در حال انجام است. معتقدم اطلاعات نهایی را خواهیم 
داشت. به دنبال درگیری تازه ایروان و باکو، وزارت خارجه 
ارمنستان گفت: جامعه جهانی باید مانع اقدامات جمهوری 
آذربایجان شوند. وزارت خارجه جمهوری آذربایجان هم 
مدعی شد که ارمنستان علاقه ای به صلح ندارد. در این 
درگیری، وزارت  دفاع جمهوری آذربایجان و ارمنستان از 
کشته شدن چند نظامی خود خبر دادند. به گزارش وبگاه 
»رادیو ارمنستان« به نقل از وزارت دفاع این کشور، در پی 
اقدام تحریک آمیز جمهوری آذربایجان در روز سه شنبه، 
چهار نظامی کشته شدند. باکو نیز از کشته شدن سه نظامی 
خود خبر داد. اظهارات دبیر شورای امنیت ارمنستان در 
حالی مطرح شده که »ماریا زاخارووا« سخنگوی وزارت 
امورخارجه روسیه اعلام کرد که جمهوری آذربایجان 
و ارمنستان پیشنهاد برگزاری دور جدیدی از مذاکرات 
دوجانبه را پذیرفته اند. سخنگوی وزارت خارجه روسیه 
بیان داشت: »شرکا )باکو، ایروان( با پیشنهاد ما برای 
انجام دوربعدی مذاکرات دوجانبه در قلمرو ما موافقت 
کردند. زمانی که در نهایت همه چیز مورد توافق قرار گرفت 
و هر زمان که بتوانیم این اطلاعات را منتشر کنیم، تاریخ 

رخدادهای خاص را اعلام خواهیم کرد«.

دیمیتری مدودف :

لهستاندرجنگناتوباروسیهبهسرعتمحومیشود
کوتــــاه

   دیمیتری مدودف، معاون شورای امنیت 
روسیه در واکنش به  سخنان »ماتئوش 
موراویتسکی« تأکید کرد: لهستان در جنگ 
ناتو با روسیه به سرعت محو می شود. به 
گزارش مهر به نقل از خبرگزاری اسپوتنیک، 
»دیمیتری مدودف« در واکنش به اظهارات 
نخست وزیر  موراویتسکی«  »ماتئوش 
لهستان که اعلام کرده بود اوکراین حق 
دارد به روسیه حمله کند و ناتو به سرعت 
در یک جنگ فرضی با روسیه پیروز خواهد 
شد، تصریح کرد: نمی دانم چه کسی در 
چنین جنگی برنده یا بازنده خواهد شد؛ اما 
با توجه به نقش لهستان به عنوان پایگاه ناتو 
در اروپا، این کشور قطعا همراه با نخست  وزیر 
رشدنیافته  اش ناپدید خواهد شد. وی پیش تر 
هم در سخنانی گفته بود: تنها راه روسیه به 
منظور تضمین صلح پایدار با اوکراین این 
است که مرزهای کشورهای متخاصم را تا 
حد امکان به عقب براند، حتی اگر این هدف 
به معنای رسیدن تا مرزهای لهستان باشد. 
نایب رئیس شورای امنیت ملی روسیه، در 
سالگرد آغاز عملیات نظامی این کشور در 
اوکراین یادآور شده بود که روسیه در این 

جنگ پیروز خواهد شد و نوعی توافق در 
نهایت به جنگ با اوکراین پایان خواهد داد. 
این مقام روس تاکید کرد که روسیه پس از 
پیروزی در جنگ مذاکرات سختی با اوکراین 
از جمله رئیس جمهور این کشور در صورت 

زنده بودن در پیش خواهد داشت. لازم به 
ذکر است که ارتش روسیه ۲۴ فوریه )۵ 
اسفند ۱۴۰۰( »عملیات نظامی ویژه« خود 
را در شرق اوکراین آغاز کرد؛ مقامات ارشد 
دولت روسیه می گویند این عملیات در پاسخ 

به درخواست سران جمهوری های خودمختار 
دونتسک و لوهانسک برای حفاظت از آنها 
در برابر نیروهای اوکراینی آغاز شده است. 
به نوشته اسپوتنیک، ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهور روسیه گفته است که هدف 
از این عملیات »حمایت از مردمی است که 
بیش از هشت سال تحت نسل کشی و آزار 
و اذیت رژیم کی یف قرار داشتند.« از آن 
زمان تاکنون کشورهای اروپایی به این بهانه 
رویکرد ضدروسی خود را تشدید کرده اند. 
در حالی که ولادیمیر پوتین رئیس جمهور 
روسیه گفته بود که هدف از این عملیات 
»حمایت از مردمی است که بیش از ۸ 
سال تحت نسل کشی و آزار و اذیت رژیم 
کی یف قرار داشتند« اما آمریکا و کشورهای 
غربی برای مقابله با پیشروی ارتش روسیه، 
ضمن ارسال انواع تسلیحات پیشرفته به 
ارتش اوکراین، تاکنون تحریم های زیادی 
علیه روسیه اعمال کرده اند. از سوی دیگر 
»سرگئی لاوروف«، وزیر خارجه روسیه نیز 
گفته است هر گونه محموله و کاروانِ حامل 
تسلیحات نظامی برای اوکراین، هدفی 

مشروع برای نیروهای روسیه است.

 کره شمالی:
   موشک بالستیک 

با سوخت جامد آزمایش کردیم
 کره شمالی با اعلام رسمی آزمایش یک موشک بالستیک 
جدید با سوخت جامد، هشدار داد که این سلاح در دشمنانش 
»تشویش و وحشت« ایجاد خواهد کرد. به گزارش ایسنا، به نقل 
از خبرگزاری رویترز، کره شمالی خبر داد: یک موشک بالستیک 
قاره پیمای مجهز به سوخت جامد از مدل »هواسونگ۱۸-« را 
با هدف تقویت اساسی توانمندی خود برای ضد حمله هسته ای 
آزمایش کرده است. کیم جونگ اون، رهبر این کشور هدایت 
آزمایش این موشک را بر عهده داشته و هشدار داد: »این سلاح 
دشمنان را گرفتار یک بحران امنیتی آشکارتر کرده و دائما 
تشویش و وحشت را با ضدحملات تهاجمی و مرگبار تا زمانی که 
آنها دست از اقدامات بی ملاحظه برندارند به آنها وارد خواهد 
کرد.« کره شمالی همچنین در ماه های اخیر روند آزمایش های 
تسلیحاتی خود را بیش از پیش تشدید کرده است. وزارت دفاع 
کره جنوبی در رد اعلامیه کره شمالی  اظهارداشت که این کشور 
همچنان در مرحله توسعه این سلاح قرار داشته و نیاز به زمان 
و تلاش بیشتری برای تسلط بر این تکنولوژی دارد؛ بیانیه ای 
که حاکی از احتمال دست زدن پیونگ یانگ به آزمایش های 
بیشتری است. خبرگزاری رسمی کره شمالی  با انتشار تصاویری 
نشان داد، کیم جونگ اون، رهبر کره شمالی  در کنار همسر، 
خواهر و دخترش ناظر بر پرتاب این موشک است و همچنین در 
این تصاور موشک مذکور سوار بر یک پرتابگر متحرک و تحت 
پوشش تورهای استتار به چشم می خورد. خبرگزاری دولتی 
کره شمالی در گزارش خود نوشت: »مولفه های بازدارندگی 
راهبردی جمهوری دموکراتیک کره شمالی با توسعه این موشک 
بالستیک قاره پیما از نوع جدید هواسونگ فو۱۸ دستخوش 
اصلاحی گسترده می شود و به این ترتیب تاثیر مواضع این 
کشور در حوزه ضدحمله هسته ای به میزان اساسی تقویت 
شده و تغییر در قابلیت عملیاتی استراتژی نظامی تهاجمی 
کره شمالی  به ارمغان می آورد.« عبارت »فو« در زبان کره ای به 
معنی »توپخانه« است. تحلیلگران می گویند، این اولین بار است 
که کره شمالی  از سوخت پیشران جامد در یک موشک بالستیک 
قاره پیما یا با برد متوسط استفاده می کند. اکثر موشک های 
بالستیک بزرگ کره شمالی  از سوخت مایع استفاده می کنند و 
نیازمند این هستند که در محل پرتابشان سوختگیری شوند که 
این یک فرآیند خطرناک و زمان بر است. آنکیت پاندا، کارشناس 
ارشد بنیاد موقوفه صلح بین الملل کارنگی، اندیشکده ای مستقر 
در آمریکا، گفت: »برای هر کشوری برخوردار از تسلیحات 
هسته ای مبتنی بر موشک در مقیاس بزرگ، این موشک های 
دارای سوخت جامد یک توانمندی فوق العاده مطلوب هستند، 
زیرا نیازی به سوختگیری قبل از به کارگیری ندارند. این 
قابلیت ها در زمان بحران بسیار کارآمدتر هستند.« وان فان 
دیپن، کارشناس تسلیحاتی سابق دولت آمریکا که اکنون 
با پروژه »۳۸ نورث« کار می کند، گفت که عملیاتی کردن 
موشک های دارای سوخت جامد آسان تر و ایمن تر بوده و این 

موشک ها به پشتیبانی لجستیکی کمتری نیاز دارند. 

  محمدمهدی اسماعیلی، وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در جدیدترین 
نوشته خود رویکردهای اصلی شورای 
فرهنگ عمومی کشور در سال جدید 
را در ۵ حوزه خلاصه کرد. وی نوشت: 
»در اولین جلسه شورای فرهنگ 
عمومی در سال جدید مقرر شد نگاه 
آسیب شناسانه رهبر فرزانه انقلاب 
در حوزه فرهنگ عمومی، در سال 
جدید مورد مداقه جدی قرار گیرد. 
موضوعاتی از قبیل »فرهنگ کار و 
تولید«، »زیست عفیفانه«، »امید به 
آینده و اعتماد به نفس ملی«، »پرهیز 
از اسراف و تجمل« و »افزایش سرانه 
بهینه«  فرهنگی  مصرف  و  تولید 
به عنوان  که  هستند  شاخص هایی 
دستگاه های  کار  اولویت های 
فرهنگی در سال ۱۴۰۲ اعلام و تمام 
برنامه ریزی ها برای ارتقا این پنج حوزه 

به کار گرفته خواهد شد. ان شاءا..«

   سریال جدید »سیاهچاله« 
شبکه  در  اردیبهشت  یکم  از 
نمایش خانگی پخشش را آغاز 
می کند. اولین قسمت از سریال 
مهران  بازی  با  »سیاهچاله«  
احمدی، حسن پورشیرازی و ژاله 
صامتی جمعه، یکم اردیبهشت ماه 
ساعت ۱۲ ظهر پخش خواهد شد.

بهروز مفید: 
  سریال »مهیارعیار« 

برای رمضان ۱۴۰۳ آماده می شود
 تهیه کننده سریال تلویزیونی »مهیارعیار« با اشاره به آغاز 
تصویربرداری این مجموعه از ۱۷ فروردین ماه ۱۴۰۲، گفت: 
طبق برنامه ریزی های انجام شده قرار بر این است سریال را 
برای رمضان سال ۱۴۰۳ آماده و روانه آنتن کنیم. بهروز مفید 
در گفت وگو با »ایرنا« درباره تازه ترین خبرهای از مجموعه 
»مهیارعیار«، اظهارداشت: طرح سریال »مهیار« ۳ سال پیش 
از طرف سیمافیلم به بنده پیشنهاد شد که وقتی خواندم نقطه 
نظراتی داشتم و با نویسنده صحبت کردم و تصمیم گرفتیم 
داستان »مهیار« که قصه راهزنی است که براثر یک اتفاق، 
تغییر منش و روش می دهد را در دوران صفویه روایت کنیم 
تا مخاطب در کنار تماشای منش جوانمردی قهرمان قصه 
با آن دوران تاریخی کشورمان نیز را آشنا شود. وی با بیان 
اینکه از امرا... احمدجو هم در بخش دیالوگ نویسی استفاده 
کردیم تا به غنای کار افزوده شود، ادامه داد: یکسالی است که 
فیلمنامه کامل شده و بعداز ۶ ماه که پیش تولید زمان برد از 
۱۷ فروردین فیلمبرداری را کلید زده ایم. تهیه کننده سریال 
تلویزیونی »مهیارعیار« درباره لوکیشن های مورد استفاده 
در تولید این مجموعه نیز افزود: در شهرک سینمایی غزالی و 
بخشی از کاشان قطعا فیلمبرداری خواهیم داشت و در ادامه نیز 
احتمالا از قزوین هم برای لوکیشن استفاده کنیم. مفید ادامه 
داد: زمان اولیه تعریف شده برای پروژه ۱۰ ماه بوده است که ما 
هم نهایتا ۱۱ تا ۱۱ ماه و نیم فیلمبرداری را تمام خواهیم کرد 
تا با تدوین کار بتونیم آن را برای پخش از تلویزیون در رمضان 
۱۴۰۳ آماده کنیم. وی بیان داشت: مجموعه »مهیار عیار« در 
۳۰ قسمت تولید خواهد شد که داستان های متفاوتی را در هر 
یک یا ۲ قسمت پیگیری می کند. خیلی نمی شود به آن گفت 
که هر قسمت یک اپیزد است چرا که شخصیت اصلی داستان 
زنجیره ای به تمام قصه وصل است. مفید تاکید کرد: یکی از 
ویژگی های سریال »مهیارعیار« این است که ما توجه خاصی به 
بحث مستشرقین و جهانگردانی داریم که از اروپا به سمت ایران 
می آمدند و تحت تاثیر فرهنگ و تمدن ایران قرار می گرفتند. 
تهیه کننده سریال تلویزیونی »مهیارعیار« خاطرنشان کرد: 
داستان سریال اتفاقاتی است که در شهر اصفهان می گذرد و 
مهیار آنها را حل می کند. بهروز مفید، تهیه کننده، کارگردان 
سینما و تلویزیون، در آثاری همچون سریال تلویزیونی »هشت 
و نیم دقیقه«، »یک وجب خاک« و مجموعه »بیگانه ای با من 
است« فعالیت داشته است. سریال تلویزیونی »مهیارعیار« که 
محمدرضا نیکو فیلمنامه آن را به نگارش درآورده در شبکه 
دو سیما ساخته خواهد شد و کارگردانی آن را سیدجمال 
سیدحاتمی برعهده دارد. کامران تفتی، بهنام تشکر، الیکا 
عبدالرزاقی، آشا محرابی، صفا آقاجانی، رامین ناصرنصیر، 
جواد انصافی، آتش تقی پور، مهدی حاجیان، بهروز بخت آور، 
جواد کشانی و سهیل نوشادیان از جمله بازیگرانی هستند که 

حضورشان در این سریال نهایی شده است.

پخش کننده فیلم مطرح کرد

آمادهسازی»دستهدختران«برایاکرانعیدفطر


